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 Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy  

 
Nr  8 /2007  w dniu 21 marca 2007r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:30 zakończono o godz. 18.00 
 
  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Irena Wojewódzka - Kucz 
- Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 2. 
  

Tomasz Bociański     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
Nieobecny 

 3. 
  

Sławomir Maciaszek    
          - Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Michał Piechocki  Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz  Obecny 

6. Tomasz Kranc Obecny 

7. Wojciech Ćwik  
Obecny 

8. Marceli Marzyński  
Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Tomasz Bociański     
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Grzegorz Hoffmann /Dyrektor ZOZ Wągrowiec/ 

2. Danuta Królczyk   /Skarbnik Powiatu /  

 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum. 

2. Informacja nt. zaspokojenia potrzeb spo łecznych przez ZOZ w Wągrowcu 

3. Omówienie materiałów na sesję. 

4. Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
Nie odnotowano.  
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3.SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad, przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16.30. Posiedzeniu przewodniczyła Irena Wojewódzka-
Kucz /przewodnicząca Komisji/. Podczas posiedzenia obecnych było 7 członków komisji 
oraz 2 gości. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu /nr 1/. 
 
2. Informacja nt. zaspokojenia potrzeb spo łecznych przez ZOZ w Wągrowcu. 

Informacje dotyczące zaspokojenia potrzeb społecznych przez wągrowiecki ZOZ 
omówił dyrektor placówki Grzegorz Hoffmann. Informacje przedstawione cz łonkom komisji 
stanowią załącznik nr 2 do protokołu.  Całkowita wartość zawartego kontraktu                    
z Narodowym Funduszem Zdrowia na 2007 rok dla ZOZ Wągrowiec wynosi 14.125.739zł            
i jest większy o 411.981,76zł.  Dla oddziałów szpitalnych oraz Szpitalnego Oddziału 
Ratunkowego kontrakt na 2007 rok wynosi 10.257.143,00z ł. Kwoty dla poszczególnych 
oddziałów szpitalnych obrazuje wspomniany powyżej załącznik nr 2.  

Przewodnicząca Komisji zapytała co jest zadowalające w tym kontrakcie na 2007 rok           
w stosunku do roku ubiegłego. Dyrektor Hoffmann powiedział, że kontrakt jest korzystny, 
bo wyższy o około 411tys. złotych. Teraz należy go całkowicie zrealizować. To zadanie 
będzie nieco łatwiejsze, gdyż w 2007 roku nie ma inwestycji, które by ły w 2006 roku 
(termomodernizacja – wymiana okien, ogrzewania).  

Radny M.Marzyński zauważył pewne różnice pomiędzy kwotami dotyczącymi kontraktu 
2006 i 2007 roku. Dyrektor Hoffmann odpowiedzia ł, że genezą tych różnic są wyrównania 
dokonane między oddziałami (do 20% wykonania kontraktu) i % ściągalności składek 
zdrowotnych dokonywanych przez NFZ, z których ZOZ otrzymuje na drodze anektowania  
umów dodatkowe środki. Marceli Marzyński dalej spytał o pewność całkowitego wykonania 
kontraktu w 2007 roku, skoro wykonanie kontraktu w 2006 roku by ło niepełne.  Dyrektor 
ZOZ-u ponownie wskazał, że w 2007 roku nie będzie już inwestycji, które były w ubiegłym 
roku. To one spowodowały wyłączenie 17 łóżek szpitalnych z funkcjonowania (4 - Oddział 
Długoterminowy i Paliatywny, 7 – Oddział Wewnętrzny, 4 – OIOM, 2 – Oddział 
Chirurgiczny). Dyrektor zapewni ł, że w tym roku nie będzie już wyłączonych żadnych łóżek 
i liczy na pełne wykonanie kontraktu. W styczniu i lutym 2007 roku kontrakt zosta ł 
wykonany na dobrym poziomie - 97,4%. Nie był on 100%, gdyż zima była łagodna i mniej 
było przypadków chorobowych (np.: z łamań kończyn).  

M.Marzyński stwierdził ponownie, że nadal istnieje pewna niejasność i są różnice 
pomiędzy danymi liczbowymi z planu finansowego na 2006 rok,  wykonaniem tego planu 
oraz danymi z kontraktu na rok 2007. Radny wnioskowa ł o dodatkowe wyjaśnienia, z czym 
komisja się zgodziła.    

I.Wojewódzka –Kucz zapytała czy w trakcie roku można przesuwać plastycznie środki, 
aby wykonanie było możliwie jak największe i z czego wynika wzrost stawki na miejsca             
w Oddziale Długoterminowym i Paliatywnym. Dyrektor stwierdził, że jest to możliwe, ale  
tylko do 20% obowiązującego kontraktu. Jeśli jest to powyżej 20% musi być zgoda 
indywidualna NFZ. Jeśli chodzi o stawkę, wzrosła ona dla całego województwa. Obecnie 
mamy 4 łóżka na  tym oddziale.   
O godz. 17.00 przybywa M.Piechocki, a wychodzi G.Hoffmann. 
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3. Omówienie materiałów na sesję. 

• Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr V/39/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego 
na 2007 rok. 
Uchwałę omówiła Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu.  
Zmiana w dochodach dotyczy: 
-   otrzymania ostatecznej  kwoty z Ministerstwa Finansów po uchwaleniu budżetu 

państwa (udział powiatów w podatkach stanowiących dochód państwa) 
Roz.75622 plan 5.266.281zł – zmniejszamy budżet o 67.413zł = po zmianach 
5.198.868zł, 

-    otrzymanie kwoty subwencji oświatowej  
 Roz.75801 plan 24.527.964zł – zwiększamy o 431.511zł = po zmianach 

24.959.475zł / dodana kwota idzie do rezerwy celowej z przeznaczeniem na 
podwyżki wynagrodzeń dla nauczycieli; 

-    otrzymanie zwrotu niewykorzystanej części dotacji dla Szkoły Ponadgimnazjalnej 
w Damasławku 

 Roz. 85322 plan 409.064zł – zwiększamy o 20.169zł = po zmianach 429.233zł / 
dodana kwota przeniesiona zostaje do rezerwy ogólnej, jednak wójt gminy  
Damasławek wnioskuje o przydzielenie jej ponownie do budżetu tej szkoły na 
2007 rok (przeznaczenie na remonty bieżące - remont dachu i zakup opału). 
Decyzja będzie zależała od Rady.  

Zmiana w wydatkach  dotyczy: 
-   zwiększenia rezerwy celowej o kwotę 364.098zł z przeznaczeniem na wzrost 

wynagrodzeń nauczycieli; 
- zmniejszenia kosztów związanych z zakupami komputerów dla Starostwa o 

7.097zł (okazały się w przetargu niższe niż zakładano) i wykorzystanie tych 
środków na zakup programu komputerowego LEX; 

-   zwiększenia o 13.757zł w wydatkach majątkowych związanych z przebudową 
1,7km drogi w Wapnie/ poprawki w rozliczeniu dokonane przez Wojewodę – w 
najbliższym czasie mogą nastąpić kolejne zmiany, które zostaną określone na 
sesji Rady;      

-  zmiany pomiędzy paragrafami budżetu Powiatowego Funduszu Ochrony 
Środowiska. 

• Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu.  
Wysokość pożyczki, kredytu wyniesie 6.603.000zł. Zmianie ulegnie kwota 
prefinansowania. Zadania się nie zmieniają.   

 
O godz. 17.30 obrady puszcza D.Królczyk.  
 
Pozostałe projekty uchwał omawia Starosta M.Piechocki.   

• Uchwały w sprawie powiadomienia sekretarza oraz skarbnika powiatu o obowiązku 
przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 
1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku.  
Osoby te zostaną poinformowane o obowiązku złożenia tego typu oświadczeń. 

   
• Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w 

Wągrowcu.  
Do składu Rady Społecznej ZOZ-u zostało wskazanych 12 osób. Dodatkowo, z 
ramienia Wojewody Wielkopolskiego w Radzie zasiądzie Krzysztof Nawloką.   
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•  Uchwała w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków PFRON 

przeznaczonych na te zadania w 2007 roku. 
Środki dla naszego powiatu zostały przydzielone przez PFRON algorytmem. 
Powiatowa Rada Społeczna ds. Niepełnosprawnych zaakceptowała podział na 
zadania.   

 
4. Zakończenie posiedzenia Komisji  

Przed zakończeniem obrad W.Ćwik zasygnalizował, że najstarszym mieszkańcem Powiatu 
Wągrowieckiego jest Antoni Piędel z Runowa – 105 lat. Starosta dodał, że ten mieszkaniec 
już z tego tytułu został  uhonorowany nagrodą Herbu Wągrowieckiego.  
Posiedzenie zakończyło się o godzinie 18.00.   
 
 
5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 
5.1 Zapytania 
Zapytania odnotowano w Sprawozdaniu z przebiegu dyskusji.  
 
5.2 Opinie 
Nie odnotowano. 

 
5.3 Stanowiska 
Nie odnotowano. 
  
5.4  Wnioski 
 
1. Komisja wnioskuje  do Zarządu Powiatu o wyjaśnienie z Dyrektorem  i Głównym 

Księgowym ZOZ w Wągrowcu różnic liczbowych występujących pomiędzy  
danymi przedstawionymi w spawozdaniu finansowym za rok obrachunkowy 2006, 
a zakontraktowanym na 2007 rok.  
 
 

 
            Protokołował:                              Przewodniczący Komisji : 

 

 

__________________________    ____________________________ 

     /Sławomir Maciaszek/                                                                      / Irena Wojewódzka -Kucz/  

 


